
Stad in de wereld

Beste medeburger

De wereld draait door, ook in Zoutleeuw. Na de moeilijke 
Covid-19-periode en de overlast door de overstromingen, 
gonst de stad opnieuw van bedrijvigheid. De vele bouw-
werven geven ons hoop voor de toekomst. Met hen 
komen nieuwe uitdagingen of krijgen oude problemen een 
extra dimensie. 

De komst van nieuwe inwoners en de dagelijkse stroom 
van mensen die in onze gemeente komen werken of 
Zoutleeuw doorkruisen, leggen elke dag een grote druk 
op onze kernen. Die kunnen de drukte nog nauwelijks 
aan. Dat vergt veel van hen die onze stad goed willen 
besturen.

De vele nieuwe gebouwen vragen om betere en veiligere 
wegen, meer parkeergelegenheid en échte oplossingen. 
Tegelijkertijd moeten we de oude rioleringen en lekkende 
waterleidingen aanpakken. We moeten er alles aan doen 
om de leefbaarheid in onze gemeente te handhaven en 
te verbeteren, met bijzondere aandacht voor de kwets-
bare personen.

We willen in harmonie leven met de rijke natuur die ons 
omringt. We strijden tegen vervuiling en gaan voor proper 
water. Onze boeren hebben onze steun nodig. Ze zorgen 
voor onze voeding terwijl ze noodgedwongen het evenwicht 
zoeken tussen de strenge richtlijnen en de harde realiteit 
die hen opgedrongen worden door de klimaatverandering.

Zelfs de oorlogen, die decennialang ver weg leken te 
zijn, raken Zoutleeuw direct. Asielzoekers en Oekraïense 
vluchtelingen vonden een nieuwe thuis in een van onze 
vele rustoorden. De energiecrisis raakt onze inwoners 
in de portemonnee, terwijl het dagelijkse leven elke dag 
duurder wordt. 

Een verstandige aanpak van al die problemen dringt zich 
op. N-VA Zoutleeuw wil zich daarvoor inzetten en wil vechten 
voor de veiligheid en de levenskwaliteit van onze 
inwoners. Het bestuur van N-VA Zoutleeuw kwam de 
afgelopen maanden dikwijls samen om daarover te praten, 
om bij te leren en om de gebeurtenissen en bedreigingen 
beter te begrijpen. Om er iets aan te doen en met elkaar 
te overleggen over de juiste aanpak. Dat gaan we blijven 
doen. Want u, de Zoutleeuwenaar, staat centraal!

Onze partij en onze bestuursploeg groeit. We hebben 
onlangs de taken verdeeld. Ik neem de rol van voorzitter 
op. Dat werd mij unaniem gevraagd door het voltallige 
bestuur. Michel Herremans is onze ondervoorzitter en 
Karen Vandenhoeck onze secretaris. Lowie Pierards werd 
verkozen tot regiocoördinator van Jong N-VA Hageland en 
loopt stage bij Assita Kanko in het Europees Parlement.

Wilt u graag meewerken aan een beter Zoutleeuw? 
Contacteer ons en sluit u bij ons aan. Wij zijn ervan 
overtuigd dat de komende jaren veel uitdagingen op ons 
afkomen. We moeten goed nadenken en daadkrachtig 
handelen om onze doelen te bereiken. We kunnen uw hulp 
goed gebruiken. We willen van Zoutleeuw een stad maken 
die elke dag een beetje beter wordt en waar het veilig en 
aangenaam is om te leven, te wonen en te werken. We 
kijken ernaar uit om u te verwelkomen in onze partij in 
Zoutleeuw, onze stad in de wereld.

Michel Boyen
Voorzitter

Zoutleeuw
zoutleeuw@n-va.be N-VA Zoutleeuwwww.n-va.be/zoutleeuw

NIEUW-VLAAMSE ALLIANTIE

DECEMBER 2022, NR. 2    I    V.U.: MICHEL BOYEN, KERKSTRAAT 23, 3440 ZOUTLEEUW



Was u onlangs in het centrum? Dan hee�  u wellicht gemerkt 
dat op verschillende plaatsen gewerkt wordt, dat er veel 
minder beschikbare parkeerplaatsen zijn en dat het er ooit 
levendiger en aantrekkelijker was. Het gaat helaas de verkeerde 
kant uit en lokale handelaars trekken weg uit het centrum. 
En dat is het gevolg van een gebrek aan visie.

Parkeerproblemen
Bijna alle steden kampen met parkeerproblemen. Dat is in 
Zoutleeuw niet anders. De afgelopen jaren – en ook dit jaar – 
verdwenen er heel wat parkeerplaatsen in Zoutleeuw-Centrum. 

     De parking in de Sint-Truidensestraat verdween.

     Door de werken op de Grote Markt werd naast de kerk 
opnieuw tweerichtingsverkeer ingevoerd waarvoor brood-
nodige parkeerplaatsen moesten verdwijnen.

     In de Ridderstraat zijn omwille van de vele werken minder 
parkeerplaatsen beschikbaar.

     In de Stationsstraat werkt men al geruime tijd aan de 
school. Gevolg: de parking kan niet gebruikt worden, 
hinder voor de autoluwe straten in de omgeving en een 
extra belasting voor het centrum. 

En ja, dat zijn in de meeste gevallen tijdelijke situaties. Maar de 
hinder is reëel. En niet alleen door het gebrek aan parkeerplaat-
sen. Vooral tijdens de piekuren op schooldagen is het ontzet-
tend druk. Automobilisten slalommen tussen schoolbussen, 
traktoren en vrachtwagens en op drukke momenten is dat een 
ramp. Gelukkig gebeurden er nog geen zware ongevallen.

Onaantrekkelijk centrum
Door de vele werken en het gebrek aan parkeergelegenheid 
worden onze lokale handelszaken minder aantrekkelijk en 
verliezen ze cliënteel. Daardoor trekken ze beetje bij beetje 
weg uit het centrum. Ook de sluiting van de banken houdt 
veel mensen weg uit het centrum. Wat valt er nog te beleven in 
Zoutleeuw-Centrum? In het oude centrum gaat veel aandacht 

naar de kerk en de herinrichting van de grote Markt. Maar dan 
zijn we uitgepraat. De naburige straten zijn momenteel niet 
aantrekkelijk. Ook niet om in te wonen. Het drukke verkeer, 
het gebrek aan parkeermogelijkheden en het uitsterven van 
sommige diensten hebben niet alleen een negatief effect op 
onze handelaars, maar ook op de inwoners van onze stadskern. 
In Zoutleeuw is het druk op piekmomenten en doods op andere 
momenten.

Aantrekkelijk maar ontoegankelijk
Het wandelgebied waar vroeger het gemeentehuis was en waar 
nu speeltuigen het park opfleuren, is wel aantrekkelijk. Maar 
… enkel voor onze kinderen en jongeren. Doordat het gebied 
moeilijk toegankelijk is met een rolstoel of rollator, is het voor 
onze senioren en minder mobiele inwoners helaas niet bereik-
baar. Dat is heel jammer, want net daar zou een mooie door-
steek tussen enkele woonzorgcentra en het centrum op zijn 
plaats zijn. Stof om over na te denken. 
En daar knelt het schoentje. Wordt in Zoutleeuw wel nage-
dacht? Is er een langetermijnvisie? Waar willen we als gemeente 
naartoe? De problemen die zich in onze gemeente voordoen, 
zijn het resultaat van een jarenlang gebrek aan visie. Is dat wat 
de Zoutleeuwenaars willen?

Fraude op huurmarkt
Het probleem van huisvesting is zeer actueel. Mensen die op zoek zijn naar een goedkope woning of op de wachtlijst voor een 
sociale woning staan, hebben het moeilijk en kunnen een duwtje in de rug gebruiken. Helaas zijn er ook mensen die misbruik 
maken van het bestaande sociale vangnet. 

Er zijn altijd mensen die het niet goed menen en misbruik te maken van het 
systeem. In plaats van hun huurhuis goed te onderhouden, breken ze het af en 
doen ze de waarde ervan dalen. Een techniek die vaak voorkomt is dat de frau-
deurs die een tijdje in een huurhuis wonen, plots weigeren huur te betalen. 
Vervolgens laten ze de woning onbewoonbaar verklaren en zetten ze de verhuurder 
en het systeem onder druk om voorrang of een nieuwe woning te krijgen. Het gaat 
om een fraudenetwerk van mensen die elkaar kennen en informatie uitwisselen. 
Zo slagen ze erin om misbruik te maken van zwakke politici die de betreffende 
dossiers versnellen. Dat dergelijke individuen voorkeursbehandelingen krijgen, 
is ontoelaatbaar en wekt wrevel op. Zeker bij de kwetsbare bevolking die lijdt in 
stilte.

Het spreekt voor zich dat dergelijke misbruiken wegen op ons solidariteitssysteem. 
Dat mogen we niet toelaten. De N-VA roept onze politici op om zich niet onder 
druk te laten zetten en om hun macht niet te gebruiken om dergelijke fraudeurs 
een voorkeursbehandeling te geven. Laat dat werk over aan degenen die met 
kennis van zaken over de dossiers waken.

Wie niet horen wil, moet voelen
De huidige meerderheid wordt getypeerd door een gebrek aan daadkracht. Het is gemakkelijk om iets te beloven. Maar belo� e 
maakt schuld, nietwaar? Verder heerst in onze gemeente een klimaat van stra� eloosheid. En ook dat roept wrevel op.

Loze beloftes
Vorig jaar deden we een rondvraag om de verkeersborden die 
onleesbaar of nutteloos waren, op te lijsten. Die lijst overhan-
digden we aan het gemeentebestuur en de verkeerscommissie, 
die ons de opvolging ervan verzekerden. Een jaar later is nog 
niets veranderd.

Zoutleeuw straft niet
De N-VA vroeg al meermaals een nultolerantie als het gaat 
over sluikstorten en het dumpen van afval. Maar het bestuur 
zweert bij het plaatsen van opzichtige camera’s en sussende 
gesprekken die weinig of geen resultaat opleveren. Vrijwilligers 
worden steeds opnieuw bedankt voor het mooie werk, maar de 
daders worden met rust gelaten.

Vandalen krijgen vrij spel
Een ander probleem is de verkeersveiligheid en de hoge snel-
heden die gehaald worden in de dorpskernen. Buurtbewoners 
samenroepen en een uurtje praten over waar de problemen zich 
voordoen, wat eraan gedaan kan worden en acties uittekenen, 
is mooi. Maar het vraagt engagement, opvolging en controle. 
Wanneer bloembakken geplaatst worden om bestuurders 
aan te manen om minder hard te rijden, en die worden door 
vandalen verplaatst of vernield, dan krijgt dat geen gevolg. 
Iedereen is het erover eens dat we vandalisme streng moeten 
aanpakken. Maar krachtdadig optreden, dat is een brug te ver.

Wij roepen de bevoegde schepen op om op te treden tegen het 
vandalisme dat onze gemeente verziekt. Die verantwoordelijk-
heid mag hij niet langer ontlopen.

N-VA Zoutleeuw draagt de veiligheid van onze inwoners hoog 
in het vaandel en wij zullen blijven hameren op meer veiligheid 
en leefbaarheid in onze gemeente.

Dit hoopje puin was ooit een bloembak. De vandalen die hier aan het 
werk waren, bleven onbestraft. 

Zoutleeuw-Centrum: een stand van zaken

Doordat alsmaar meer parkeerplaatsen verdwijnen, 
wordt het centrum minder aantrekkelijk.

Zoutleeuw verdient beter!
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FEDERALE BEGROTING
VAN REGERING-DE CROO IS 
ALLERSLECHTSTE VAN EUROPA

Premier De Croo belazert ons met foute cijfers. Daarvoor moest
zelfs zijn eigen staatssecretaris wijken. De feiten zijn nochtans 
helder: België heeft de allerslechtste begrotingscijfers van de 
hele eurozone. Alle broodnodige hervormingen rond de 
arbeidsmarkt en pensioenen blijven uit.” 

“

Sander Loones
N-VA-Kamerlid

Matthias Diependaele
Vlaams minister van Begroting
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Verwacht begrotingssaldo in 2024

VLAANDEREN WÉL OP WEG NAAR
BEGROTINGSEVENWICHT IN 2027

In de Vlaamse begroting geen ‘materiële fouten’ zoals in de federale! 
De Vlaamse Regering zet koers naar een begrotingsevenwicht in 2027. 
We zijn verantwoordelijke politici. Daarom weigeren we de miserie van 
vandaag door te schuiven naar de generaties van morgen. We hebben
de moed om moeilijke problemen nu op te lossen.”

2022 2023 2024 2025 2026 2027

Saldo na correcties begrotingsdoelstelling
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Evolutie Vlaamse begroting


